
omreizen als uitzondering op het vliegverbod. Deze passagiers zijn echter allemaal al voor het boarden getest

(anders laat kim ze niet toe), conform zhr richtlijnen. Kan me wel voorstellen dat ggd controleert of aan de

afspraken is voldaan, maar zo gek zijn om bij aankomst nogmaals te gaan testen. Dat is niet cf protocol.

heeft er ook even over gesproken. Maar wellicht kan jij ook nog richting ggd aangeven dat dit niet de

bedoeling is.

27-11-2021 15:04 - Dankjewel
27-11-2021 15:24 - | Is niet gebeurd, was wel verzoek Rivm. Ze waren te laat. Beeld is dat controle

door klm goed was

27-11-2021 15:24 - Ik app wel

27-11-2021 15:29 - Dat verschuilen achter protocollen is toch echt vreselijk
27-11-2021 15:36 - Zeker.

28-11-2021 14:15 - - Wil je mij de link van 16 uur straks ook doorsturen? Dan doe ik mee

28-11-2021 14:20 - Doe. Weer thuis? Bel even, dan praat ik je bij
28-11-2021 14:25 - : Zit in de auto naar Leiden

Doe daar de call

28-11-2021 15:01 - : Hi

Ik zie die uitnodiging ook niet

28-11-2021 15:02 - : Heb em nu ook

28-11-2021 20:49 - Hi is er al een overleg met Hugo gepland? Ik heb nog niks gekregen
28-11-2021 20:52 - Brief gaat zo naar hem toe. Hangt af commentaar of Webex nodig is

28-11-2021 20:52 - Ah okido

28-11-2021 22:52 - Net gelezen. Heb best wel wat opmerkingen, of eigenlijk vooral ook vragen.

Sowieso maar morgen uit. Maar is het mogelijk even een calletje in te plannen? Tussen ochtendcall en

teamoverleg?
28-11-2021 22:52 - Briwf gaat dus niet vandaag maar morgen- daarvoor nog call

28-11-2021 22:52 - Reactie Hugo
30-11-2021 10:04 -  Effectiviteit tegen ernstige infectie/ziekenhuisopname dus. Vraag is: wat is

de laatste stand van de onderzoeken tav vaccin-effectiviteit tav infectie (laatste getal dat we vaak noemen is 75%)

en tav transmissie (laatste getal dat we vaak noemen is 50-63%). Van welke bescherming tegen infectie en van

welke bescherming tegen transmissie gaat RIVM uit in haar bijlage bij het 130e OMT-advies?

30-11-2021 10:07 - Dit snap ik. Gaan we maken

30-11-2021 10:14 - <ufien aanschuiven. Tel.nrs. resp.

Mail: ‘@vrk.nl en i@ggdkennemerland.nl
30-11-2021 10:29 - Deze moest helemaal niet naar jou
30-11-2021 12:52. Komt er aan

30-11-2021 12:54 - Top

Hij is niet te temmen

30-11-2021 13:19 - Kan Hugo iets met de cijfers?
30-11-2021 13:25 - Jadus ©
30-11-2021 13:35 - Ik begrijp dat er nog een middellange termijn aanpak gesprek komt vanavond

met Hugo. Moet ik daar nog iets aan doen

30-11-2021 13:36 - Doen we hier zo

01-12-2021 12:54 - Zie je mail

Ik ga dit over die 8 weken melden aan OCW

01-12-2021 12:55 - Eens?

05-12-2021 10:10 - <bijgevoegd: 00000679-PHOTO-2021-12-05-10-10-25.jpg>
05-12-2021 10:10 - Welke termijn is wel haalbaar voor ons?

05-12-2021 10:10 - Daar kan ik nog invloed op uitoefenen

05-12-2021 10:11 - Wil jij dit oppakken. Hebben we RIVM voor nodig. Ik neem aan dat OMT advies

laatste stand bevat.

05-12-2021 10:16 - Ja precies
Dat was ik met aan t beantwoorden aan

05-12-2021 10:20 - Sterkte maandag. Hoop datje een beetje met rust gelaten bent
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05-12-2021 19:41 - Extra BWO vanavond zie ik. Ga jij heen, denk ik.

05-12-2021 19:41 - Wat is de reden?

05-12-2021 19:42 - Wat is de reden?

05-12-2021 19:42 - Yep
05-12-2021 19:43 - Iedereen haakt af op de wetsvoorstellen

GL en pvda
Willen uitstel naar januari
05-12-2021 19:44 - : Phoe. Dat is niet goed.
05-12-2021 19:45 - : Dus ook niet nu behandelen? Of niet eerder invoeren dan januari? Dat laatste

is te handelen.

05-12-2021 19:48 - : Nlet nu behandelen

Hugo zit op strategie van dood vechten

Maar dat is niet handig

Volg de kamer zou ik zeggen

05-12-2021 20:37 - Ik werd ingebeld, dus meegeluisterd.
belde daarna, want die had de oproep gemist. Heb ik bijgepraat

05-12-2021 20:37 - Succes met de brief

06-12-2021 11:24 - Ha Begrijp zo direct brief naar TK over uitstel behandeling wetsvoorstel

2G. Suggestie van ons - mits we het kunnen waarmaken uiteraard - om daarin op te nemen dat we bij

behandeling in januari ook (de hoofdlijnen van) de inhoud van de min reg kunnen schetsen. Dat geeft TK wat

meer comfort dat ze weten wat de impact is waar ze ja/nee tegen zeggen. En daarbij dan ook in welke

epidemiologische situatie (ernstig/zorgelijk) 2G dan wel 3G wordt toegepast. Je merkt uit schriftelijke vragen dat

dit momenteel belangrijk kritiekpunt is (nog veel onduidelijk) en dat kunnen we dus denk ik met uitstel

wegnemen.

06-12-2021 11:24 - App van

07-12-2021 07:57 - : Hi,

Hoe gaat ie?

Gisteren met gesproken. Wil instappen. Handig om even met haar te bellen denk ik

07-12-2021 08:05 - : Ik ben bijna in Den Haag.

Is beetje onwerkelijk.
Maar ook goed
07-12-2021 08:05 - kwam al op de lijn
10-12-2021 19:51 - Wil jij er morgenmiddag bij zijn?
10-12-2021 19:52 - Hugo wil vanavond hoor ik nog een call. Stelt hij voor in de Hugo app.Jij al iets

gehoord?
10-12-2021 20:10 - Ik zit niet in de Hugo app

Dus niks gehoord
Ik wil morgen we even horen wat de stand is

Maar weet niet oft lukt

10-12-2021 20:11 - Oké, ik zorg datje de link krijgt
10-12-2021 20:11 - Top!
10-12-2021 22:16 - Niks meer gezien voor vanavond

10-12-2021 22:16 - Morgen wel

10-12-2021 22:23 - Precies

11-12-2021 08:24 - sluit aan vanmiddag ivm toon van de brief en of we wel of niet

iets gaan zeggen over toekomst

Ze wil de afwegingen even volgen en snappen

11-12-2021 09:36 - Prima

15-12-2021 12:00 -

vroeg net om OMT advies

Ik ben niet scherp, denk ik. & Ging jij nou met schakelen of dit t was? Of ging ik dat doen?
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21-12-2021 14:05 - Zie mail. Graag input voor vraag mp

29-12-2021 12:54 - : Hi

Eerder open van alleen dit cluster scholen is echt geen optie. Ik zie niet in waarom dit nodig zou zijn voor

effectiviteitsmeting.
En zeker op vrijwilligheid...wat als er toch allerlei besmettingen uit voorkomen. Experiment is een te groot risico.

Onderzoek kan gewoon doorgaan als ze allemaal open gaan. En ik vind het kwetsbaar als het alleen om scholen

in Staphorst gaat. De besmettings geschiedenis kan daar een rol in spelen.
Dus er is nog wel wat op af te dingen, op dit specifieke voorstel.

Los van het geld.

Kortom, klinkt simpel. Maar is het niet. Ik ga een even nadenken wat we hier mee kunnen

Ik ga dat echt niet allemaal zelf doen. Dus heb OCW ook nodig
Grtz

29-12-2021 12:54 - Ter info. Reactie op

31-12-2021 15:19 - : Straks nog even bellen over hoe het er voor staat. Ik zag dat er zo nog BWO

grenscontroles is)
31-12-2021 15:22 - :Ja joh
Absurd

Maar zullen we anders zondag doen? Ik ben morgen of zondag nog wel ff bezig met wat zaken

En dan kan ik je de echte laatste stand geven

Dan kan ik het namelijk even in een mail zetten

Tenzij je dat vervelend vindt

31-12-2021 15:34 - : Prima. Ik doe zondagmiddag mee met de call met Hugo en . Jij ook?

31-12-2021 15:39 - : Die heb ik niet gezien. Hoe laat?

31-12-2021 15:40 - Stuur ik door. Om 15.30

31-12-2021 15:41 - Oke. Dan om 15:00 overdracht doen?

31-12-2021 15:43 - Liever daarna.

Ga onderweg de call doen.

31-12-2021 15:46 - Okido. Is prima. Doen we dat.

Skip ik trouwens wel de alert call.

02-01-2022 17:32 - k kan bellen

02-01-2022 17:33 - k kan bellen

07-01-2022 18:37 - : Hallo hoop datje klussen voorspoedig verlopen. Maandag starten 8

adviseurs vanuit BMC. Eén van hen namelijk heeft nog van niemand bericht gekregen bij wie

hij zich moet melden en of hij maandag ook in Den Haag wordt verwacht als één van de in zetten

beleidsmedewerkers. Snap datjij dat waarschijnlijk ook niet weet maar kun je wellicht iemand op mijn spoor

zetten die er wellicht meer over zou kunnen vertellen. Alvast bedankt. Groeten,

07-01-2022 18:37 - : Hi

Was deze BMC'er ook geselecteerd door jullie? Weetjij dat?

07-01-2022 19:07 - : Ja, hij was degene die we op vrijdag voor de kerst hebben gesproken. Had ik

met moeten koppelen voor ctc

07-01-2022 19:07 - Weetjij of ctc al op sterkte is?

07-01-2022 19:10 - Nee denk ik niet

En Nctv taken komen nog over

07-01-2022 19:40 - : 1k zal straks even appen
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